



## Christmas at Tierpark

Experience Berlin's most beautiful winter lights up close and enjoy the full magic of the Tierpark.

With the day ticket included in the event, you can explore the animal enclosures at your own pace beforehand, and each adult may bring one child free of charge.

During the guided tour of "Christmas at the Tierpark", you will learn how the sparkling light installations are created and discover the ideas behind the atmospheric trail.

We will then end the evening in a cozy atmosphere with a warm drink.

### Details

Date: 16 December 2025

Time: 4:30 – 6 p.m.

Meeting Point: Am Tierpark 125, 10319 Berlin,  
at Bärenschaufenster

## Weihnachten im Tierpark

Erleben Sie Berlins schönstes Winterleuchten hautnah! Genießen Sie das Tierparkerlebnis in seiner ganzen Vielfalt.

Mit dem in der Veranstaltung enthaltenen Tierpark-Tagesticket können Sie zuvor im eigenen Tempo die Tieranlagen erkunden, und jeweils ein Kind darf als kostenfreie Begleitung mitkommen.

In einer anschließenden Führung durch „Weihnachten im Tierpark“ erfahren wir, wie die funkelnden Lichtinstallationen entstehen und welche Ideen hinter dem stimmungsvollen Rundweg stecken.

Den Abend lassen wir anschließend gemütlich bei einem warmen Getränk ausklingen.

### Details

Datum: 16. Dezember 2025

Uhrzeit: 16:30 – 18:00 Uhr

Treffpunkt Am Tierpark 125, 10319 Berlin,  
am Bärenschaufenster